

OMNIPORK VEGETARIAN DIM SUM

新豬肉素點心

- | | |
|--|----------------|
| Steamed Omnipork Dumplings with Matsutake (3 Pieces)
松茸菌皇蒸新豬肉餃子 (三件) | HK\$48 |
| Steamed Oatmeal Buns Stuffed with Omnipork and Vegetables (3 Pieces)
燕麥新豬肉素菜包 (三件) | HK\$48 |
| Deep-fried Black Truffle Omnipork Spring Rolls (3 Pieces)
黑松露新豬肉脆春卷 (三件) | HK\$48 |
| Steamed Omnipork Dumplings with Sliced Vegetarian Abalone (4 Pieces)
素鮑片燒賣皇 (四件) | HK\$58 |
| Pan-fried Assorted Pepper Stuffed with Omnipork and Mashed Mushroom (5 Pieces)
煎釀素菌新豬肉三鮮甜椒 (五件) | HK\$108 |
| Braised Minced Omnipork Balls with Vegetable in Casserole (5 Pieces)
砂鍋新豬肉獅子頭 (五件) | HK\$188 |

Available Time 供應時間 : 7:30 - 15:00

Omnipork 新豬肉為食品科研公司 Right Treat 的產品，由加拿大資深食物科研團隊歷時兩年研發。其獨有純素蛋白質配方主要來自豌豆、非基改大豆、冬菇和米，提供人體所需的優質氨基酸，而且含零膽固醇、無抗生素、無激素、零殘忍。

Menu is available from March 18 to May 31, 2019 • Subject to 10% service charge • This promotion cannot be used in conjunction with other offers • This promotion is for dine-in consumption only • Royal Plaza Hotel reserves the right to amend the terms and conditions of the offers, change or delete the offers without prior notice • Should a dispute arise, Royal Plaza Hotel reserves the right to arbitrate the final decision

供應期由2019年3月18日至5月31日 • 另收加一服務費 • 優惠不可與其他優惠同時使用 • 只限堂食 • 帝京酒店保留修改優惠條款及細則、更改或終止此優惠之權利，恕不另行通知 • 如有任何爭議，帝京酒店保留最終決定權

